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Résumé

I’étudeactuelleviseaidentifierles problemesrencontrés parles étudiantsexceptionnels
dans les colleges de Tizi Ouzou. a cette fin, nous avons utilisé la « liste des problemes des
¢étudiants exceptionnels du chercheur Attar Saida, qui contenait 36 problemes ». I.’étude
a conclu que les problemes les plus importants rencontrés par les étudiants exceptionnels
sont les problemes psychologiques, éducatifs et relationnels a un faible degré.
Il existe des différences statistiquement significatives dans les opinions et les tendances
des répondants en ce qui concerne leur souffrance de problemes d’éducation au profit
des garcons .

Mots-clés

Problemes, éleves exceptionnels, milieux scolaires
Abstract

The current study aims to identify the problems experienced by outstanding students

in the averages of Tizi Ouzou, for this purpose, and to use the «list of problems
of outstanding students of researcher Attar Saida, which contained 36 problems ».
The study concluded that the most important problems experienced by outstanding
students are psychological, educational and relational problems at a low degree. There
are statistically significant differences in the opinions and attitudes of the respondents
to the gender level of their level of suffering from educational problems and in favour
of males.

Keywords

Problems, outstanding pupils, school settings



